
25 november 2022

ANDERS DENKEN, SAMEN DOEN!

Vragen Bomenkap Burgemeester Gentsingel Schipluiden

In de Schakel van donderdag 17 november stond de mededeling dat er aan de Burgemeester 
Gentsingel 18 bomen worden gekapt voor het realiseren van een natuurvriendelijke oever. OGP 
heeft de volgende vragen:

1. Zijn deze bomen ziek?

2. Zo nee, wat is de reden dat deze bomen kunnen niet blijven staan/worden ingepast in de 

herinrichting?

3. Waarom dan de voorkeur geven aan een natuurvriendelijke oever, boven gezonde bomen?

4. Als onverhoopt toch kap noodzakelijk is, waar worden deze kapitale bomen dan 

gecompenseerd door herplant elders? 

We kijken uit naar de antwoorden.

Fractie OGP

Jakob G. Jongsma


